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Wniosek radnego

dotyczy: zwiększenia ilości kraników z wodą pitną

Bardzo zadowalające jest to, ze w nasz)nn mieście pojawiły się źródełka w postaci kraników z
wodą pitną z których jeden znajduje się w okolicach skate parku na osiediu półnoC, a drugi na skraju
Placu Wolności (przy chodniku ut. Koiejowej ).

Kraniki z wodą pitną w miejscach publicznych to doskonałe rozwiązanie, gdzie mozna
bezPoŚrednio ugasiĆ Pragnienie, bez zakupu wody z kolejnym plastikowym opakŃaniem, napełnić
bidon czy zwilżyć twarz. pomaga takze w upalne dni przetrwać bezdomn5.m źwierzętom i ptai<om
PoPrZez napełnione wodą odpowiednie pojemniki, które tam będą mieć swoje miejsĆe.
w miarę posiadania środków proponuję, aby takie źródełka-kraniki powstały np,;
- w okolicach targowiska- gdzie przemieszcza sie duzo mieszkańców
- przy kurtynie mgiełkowej w okolicach skrzyzowania ui. Legionów_ piłsudskiego
- na Placu Jana Pawła II przy placu zabaw
- docelowo takze przy powstającej nowej bibliotece

Dobrze, aby takie kraniki powstały równiez w sołectwach :

- Bronów, plac rekreacyjny przy budynku OSP
- Zabrzeg, na stadionie, plac zabaw lub siłownia zewnętrzna
- Ligota Miiiardowice, plac zabaw z siłownią zewnętrzną obok Domu Kultury
- Burzej S.P.3 plac zabaw przy szkole- do uzgodnienia
- Ligota S.P.1 plac zabaw przy szkole - do uzgodnienia

otrzymują:
- adresat
- Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Żelazny
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